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Geachte leden van de 
Gemeenteraad, 

12 mei 

2025 

Voorop gesteld 
ik ben absoluut niet 

tegen 
de 

opvang 
van asielzoekers! 

Gevluchte 
mensen, 

en 
dan met 

name 

gezinnen 
in nood die écht 

hulp nodig hebben, 

die 
mensen 

moeten 
we 

zéker 

gaan helpen 
en zo nodig 

opvangen. 

Dat 
gezegd 

te 
hebben, 

ben ik van 

mening 
dat de locatie 

Boekelsedijk 
in het 

sportpark 
in Uden 

niet geschikt 
is voor het realiseren van een 

grote 
AZC locatie. 

Wat er nu 
staat te 

gebeuren 

- 

de komst van een AZC voor 300 mensen 

-__met 24-uur 

bewaking, 

- 

afgeschermd 
van de 

omgeving 

dit 

past op geen 
enkel 

punt 

in onze 

gemeenschap! 

Het 

past 

ook niet in het 

bestemmingsplan, 
en het 

past 

niet in het 

gevoel 
van 

veiligheid 
en 

verbondenheid dat hier leeft. 

We 
snappen 

de 

vraag 

vanuit de overheid dat 
we mensen 

op 

moeten 

vangen. 

Maar de manier 
waarop? NEE, totaal niet. 

Niet alleen 

gezien 
vanuit de 

omwonenden, 
maar zelfs ook niet 

gezien 
vanuit de 

mensen die 
Écht 

in nood 

zijn 
en 

hulp nodig 
hebben. 

Dit is 
geen oplossing, geen 

echte 

hulp. 

Het 
lijkt 

meer 

op 

iets 

op 

dat 
MOET, 

financieel 
aangestuurd. 

Schijn hulpverlening 
zonder 

draagvlak, en 

uiteindelijk 
kost het 

ons 
allemaal 

geld. 

Bij 
een 

grootschalige opvang 
wordt het COA betaald van het 

belastinggeld. 

En 

bij 
een 

kleinschalige opvang 
ook van ons 

belastinggeld, 
maar dan via de 

gemeente. 

Linksom of rechtsom de 

burger 
betaald. 

Maar dan zouden we er 

op zijn 
minst 

Écht 
mensen mee moeten 

helpen, op 
een 

menselijke kleinschalige 
manier in 

een setting 
waarin 

verbinding mogelijk 
is. 

Een AZC hoort niet in het 

sportpark 
aan de 

Boekelsedijk 
thuis. 

De naam zegt 
het al. 

Sport 

en 

park. 

Dit is het 
groene 

hart van 

Uden, 
waar we trots 

op zijn! 

Hier komen veel mensen voor 

ontspanning, sport 

en vooral ook voor sociaal 

samenzijn. 

Waar 

dagelijks 
ook 

nog 
eens honderden kinderen 

op 
de fiets 

voorbij 
komen om naar 

school of 
naar 

de vele 

sportclubs 
te 

gaan. 
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Met de komst van een AZC aan de 
Boekelsedijk, 

in het 

Sportpark, 
zal er een 

geheel 

‘aparte’ 
nieuwe 

woonwijk gerealiseerd gaan worden, 
wat totaal niet in de 

infrastructuur van het 

sportpark past. 

Asielzoekers hebben veel 

psychische 
schade 

opgelopen, 
wat 

natuurlijk logisch 
en 

zeer 

begrijpelijk 
is. 

Ze hebben de 

afgelopen tijd 
al heel veel leed en ellende mee moeten maken. Deze 

ingrijpende, 
en vooral traumatische 

gebeurtenissen, 
moeten ze 

nog gaan 
verwerken. 

En dat kost 
tijd, 

heel veel 

tijd. 

Ze komen met hun 

eigen 
normen en waarden een AZC centrum binnen. 

Deze mensen 

zijn waarschijnlijk 
mentaal 

nog 
niet in staat om zich al direct 

enigszins 

aan ónze, 
de 

Nederlandse, normen en 
waarden 

aan 
te 

gaan passen. 
Deze mensen 

hebben eerst zelf 

nog 

heel veel 
trauma's 

te verwerken 

Bij sommige 
asielzoekers 

lopen 
vrouwen in hun thuislanden 

gesluierd 
en 

bedekt 
gekleed 

rond. 

In de Nederlandse cultuur 
mogen 

vrouwen zelf 
bepalen 

hoe ze zich 

buitenshuis kleden. 

In het Udens 
Sportpark 

fietsen 
dagelijks 

honderden kinderen, zelfs 

meerdere keren 

op 

een 

dag, 

over de 
Boekelsedijk 

en dus straks 
langs 

een 

groot 

AZC Centrum 

voorbij 
in 

zomerkleding 
en strakke korte 

sportkleding. 

Maar ook veel 
(jong) 

volwassenen vrouwen in korte en strakke 

sportkleding 
zullen in een 

park langs 
een AZC moeten fietsen om naar de 

sportclub 
in het 

sprotpark 
te 

gaan. 

8 

loor d Is | 

nr 

len besct 

ti Hi 

situatn 

-De 

Boekelsedijk ligt 
in een 

sportpark; 

-In een 

park; 

-Een AZC aan een 

doodlopende straat; 

-Een AZC direct 

langs 
een drukke 

fietstunnel; 

-een fietstunnel die niet meer voldoet aan de 

huidige regelgeving 
omtrent 

veiligheid; 

- 

Onderzoek 

veiligheid 
Fietstunnel onder de N264 

bij 
de 

Boekelsedijk: 

De conclusie van het onderzoek is dat de tunnel niet meer voldoet aan de 

huidige 

veiligheidseisen 
die nu 

gelden 
voor fietstunnels. 

-De 
Boekelsedijk 

zou 
in 

2023 
al 

ingericht 
gaan 

worden tot fietsstraat. 
Maar 

is tot 

op 

heden helaas 

nog 

steeds niet 
gerealiseerd. 

-De 
Boekelsedijk 

is 
aan 

groot 

onderhoud 
toe, en 

moet 

compleet 
worden 

vervangen 

was de conclusie. 
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-De 

Boekelsedijk 
is een 

erg 
drukke straat met vele fietsers en brommers die hier 

dagelijks 
doorheen komen. 

-Hier fietsen 

dagelijks, 
en zelfs meerdere keren 

per dag, 
honderden kinderen vanuit 

naast 

gelegen woonwijken 
en 

dorpen 
zoals: 

-Veel 

schoolgaande 
kinderen uit 

Uden-Zuid, Volkel-West, Volkel, Odiliapeel, 

Venhorst 
en 

Boekel. 

-Vele kinderen maken 
gebruik 

van de 

Boekelsedijk 
om 

bij 
hun 

school, sportclub 
of 

bijbaantje 
te komen. 

-Maar s'nachts fiets er veel 
jeugd 

van het 
uitgaan 

in Uden 
terug 

over de 

Boekelsedijk 

terug 

naar 

huis, 
naar 

Volkel, Odiliapeel, Uden-Zuid, 
Boekel en Venhorst. 

-De 

enigste toegangsweg 
naar het AZC is de 

Hockeyweg, 
maar dit is ook de 

enigste 

toegangsweg 
voor 

de 

Hockeyclub, tennisclub, 
voetbalclub 

Udi’19, Jeu 
de boule 

club, 

Zwembad de 
Zeester, 

Judo 

tijdens 
de 

sport traningen 
is het nú al iedere 

dag gevaarlijk 
druk met veel 

auto's 

— 

fietsers 

— 

fatbikes en brommer verkeer dat over de 

Hockeyweg 
en 

Boekelsedijk 

moet. 

-En in de wintermaanden zullen al deze kinderen ook in het donker 

dagelijks langs 

het AZC moeten fietsen. 

- 

Met 

dagelijks 
extra vracht-verkeer voor het AZC 

(catering 
en 

bevoorrading) 
dat 

over 
de 

Hockeyweg 
en 

Boekelsedijk 
moet zal het 

nóg 
meer 

verkeersdrukte 

gaan 

geven, 
en 

daarmee 

nog onveiliger gaan 

worden 
voor 

de vele 

schoolgaande 
en 

sportende 
kinderen. 

-Zou de 

gemeente 

zelf eens willen 
gaan kijken? 

En een 

verkeersmeting 
willen uitvoeren 

op maandag 
t/m 

vrijdag 

tussen 
8.15 en 9.30 uur en 

tussen 
17.00 en 19.00 uur? 

Dit is al 
jaren een 

bekend 

probleem bij 
de 

gemeente. 

-Er 

liggen 
enkele 

grote 

niet omheinde 

vijvers 
in het 

sportpark. 

1 

grote vijver ligt 
zelfs 

op nog geen 
100 meter van het 

toekomstige 
AZC vandaan? 

Is dit wel 
veilig 

voor de vele asielzoekers die 
geen zwemdiploma 

hebben? 

Vrijheid 
is óók 

je veilig 
voelen 

op 

straat. 

Gesproken 
door Niek 

Bongearts, 

gemeenteraadslid 
CDA Maashorst. 

Maar wat betekent al die 

vrijheid 
als we ons 's avonds niet 

veilig 
voelen in onze 

eigen wijken? 

Veiligheid 
is niet 

zomaar een 

bijkomstigheid, 
het is 

een 
essentieel onderdeel 

van 

echte 
vrijheid. 

Je bent 
pas 

écht 

vrij 
als 

je je veilig voelt, 
als 

je 
durft te vertrouwen 

op anderen, 
als 

je 

de straat als 
jouw 

domein ervaart. 

Je bent 
pas 

écht 

vrij 
als 

je je veilig voelt, 
als 

je 
durft te vertrouwen 

op anderen, 
als 

je 

de straat als 
jouw 

domein ervaart. 

Mijn verblijf 
in 

Shanghai 
heeft me doen beseffen 
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dat 

vrijheid 
meer is dan het recht om 

je mening 
te uiten. Het is óók zonder 

angst 

over straat kunnen 

lopen. 

Toekomst plannen Gemeente: 

900 extra inwoners huisvesten binnen een straal van 500 meter 

-500 bewoners 
op 

locatie AZC 

Sportpark, Boekelsedijk 
Uden 

-110 nieuwe 

woningen op 
de 

plek voormalig 
tuincentrum 

Rijkers 
aan de 

Volkelseweg 
in Uden. 

(Op 
300 

meter 
van 

het 
AZC 

Boekelsedijk) 

- 

186 nieuwe 

woningen project Niemeskant, 
het 

gebied 
tussen de 

Boekelsedijk- 

Vloetstraat en Leeuwstraat. 

(Op 
500 meter van het AZC 

Boekelsedijk) 

Met 
de komst 

van 

nog 
eens 900 

inwoners extra 

erbij, 
binnen 

een 
straal 

van 500 

meter, 
zal 

er 

nóg 
meer 

verkeersdrukte ontstaan. 

-Asielzoekers die onvoldoende in staat 

zijn 
om 

zelfstandig 
te functioneren in 

een 
azc, 

gaan tijdelijk 
naar 

de intensief 
begeleidende 

opvang (ibo) 
in Schalkhaar. 

Maar 
dat kan alleen 

vrijwillig … 

-Er staan in Nederland al ruim 1200 asielzoekers 
op 

de 

zogenaamde Top 
X lijst. 

Een 

lijst 
die het aantal asielzoekers 

registreert 
die een 

ernstige 
misdaad hebben 

gepleegd. 

De asielzoekers die 
op 

deze 

top 

x 

lijst 
staan worden 

overgeplaatst 
naar 

aparte 

speciale 
extra 

beveiligde 
centra in Nederland. HTL 

Echter 
zijn er 

in Nederland 
maar 

in totaal 
90 HTL 

plaatsen 
beschikbaar 

voor 

asielzoekers die 
op 

deze 

top x lijst 
staan. 

Tegenover 
1200 in heel Nederland en waarvan er alleen al 180 van Noord-Brabant 

verblijven. 

Tijdens 
de informatie avond viel de 

gemeente 
en het COA hierover stil. 

Er kwam 
geen 

antwoord 
op 

onze 

vraag 
waar de 

overige 
1110 criminele 

asielzoekers 
van 

de 

top 
X 

lijst 

dan 
nu 

overal in Nederland in 

‘gewone’ 
AZC'’s 

geplaatst zijn. 
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-Maar 

gelukkig 
kon de 

gemeente 

én het COA ons wel benadrukken dat ze 

absoluut niet in het AZC in Uden 

geplaatst gaan 
worden. ??! Maar waar dan 

wel? 

Een medewerker van de HTL vertelt: “veel 
vreemdelingen 

die in de 
HTL 

geplaatst 
worden 

zijn 
van Noord Afrikaanse afkomst. 

Ze vertrekken vaak snel met onbekende 
bestemming. 

Deze 
vreemdelingen 

komen 

dan 
op 

de HTL en hebben 
geen 

zin in het strakke 
regime. 

Na 
één 

dag 
tekenen ze vaak al dat ze afstand doen van het recht 

op opvang. 

Ze 
verlaten de 

opvang 

dan 
vrijwillig, en 

op papier 
is 

er 
dan 

geen 

overlast 
meer 

in de 

opvang. 

Dat is het 

verplaatsen 
van het 

probleem, 
omdat er dan overlast komt in de 

gemeenten. 

In 

algemene 
zin wordt het 

probleem 
dus niet 

opgelost.” 

Voorzieningen: 

Er is 

gekozen 
voor een locatie met vele 

voorzieningen?! 

Voorzieningen bij 
AZC 

Boekelsedijk: 

-Busstation 

ligt op 
700 meter 

-Supermarkt ligt 
op 

1,5 
km 

-School 

ligt op 3,2 
km 

-Sportvoorzieningen 
en 

sportclubs 
zitten inderdaad wel 

erg dichtbij 
in het 

Sportpark. 

Maar het AZC 

gaat zelf, op 
het 

eigen terrein, 
voor 

sportvoorzieningen zorgen…?! 

-De dichts 
bij zijnde 

school is de 
Wijde Wereld, 

maar die zit vol en 

gaat geen 

asielzoekers 
opvangen. 

De 
huidige 

asielzoekers die in het vd Valk 

verblijven krijgen basisonderwijs 

aangeboden bij 
een basisschool in Uden-Noord. 

En omdat ze 

volgens 
de 

gemeente 

daar nu zo 

goed gewend 
en 

geïntrigeerd zijn, 

worden ze niet 

overgeplaatst 
naar andere basisscholen die 

dichterbij 
het AZC 

gelegen liggen. 

Dat 
betekend dat deze kinderen iedere 

dag 3 
km 

op 
en neer naar 

school moeten 

reizen. 

Hoe 
gaat 

dit 

dadelijk 
in de 

praktijk verlopen? 

Worden deze kinderen dan door de 
gemeente dagelijks 

met een 

prive 
taxi naar 

school 

gebracht? 
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De 
gemeente 

heeft 

bij 
het aanbieden van 

onderwijs 
aan asielzoekers als 

uitgangpunt aangegeven: 
“De 

voorziening 
richt zich 

op 
het leren van de 

Nederlandse 
taal, 

het aanleren 
van 

schoolse 

vaardigheden 
en 

het 

integreren 

in de 

wijk/kern 
en in de school. 

Kinderen in de 

leeftijd 
van 4-7 

jaar 
stromen in de 

reguliere kleutergroepen bij 
een 

thuisnabije 
school.” 

-Welke 

aanwezige voorzieningen 
bedoelt de 

gemeente eigenlijk bij 

de locatie 

Boekelsedijk? 

Er 

liggen 
wel enkele 

grote vijvers 
in het 

sportpark. 

1 

grote vijver ligt 
zelfs 

op nog geen 
100 

meter 
van het 

toekomstige 
AZC vandaan? 

Is dit een 

veilige voorziening 
voor de vele asielzoekers die 

geen zwemdiploma 

hebben? 

Overige vragen 
AZC locatie 

Boekelsedijk, sportpark 
Uden: 

- 

En 
hoe worden de 

zogeheten ‘grijze 
bedden’ 

geregeld 
in het 

AZC 
in het 

Sportpark? 

Mogen 
asielzoekers zomaar bezoek van vrienden en/of familie uit 

bijvoorbeeld 

andere AZC's 

ontvangen, 

en ook laten 

logeren? 

Hoeveel nachten 
mogen 

vrienden en familie van de asielzoekers 

(onbeperkt) blijven 

logeren? 

Hoeveel bezoek 
mag 

een asielzoeker in het AZC 
ontvangen? 

Zijn 
deze aantallen in 

afspraken vastgelegd? 

Mogen 
er 

ook asielzoekers zonder 

papieren op 

bezoek komen 
en 

zelfs 

blijven 

logeren? 

En hoe wordt dit 

gecontroleerd? 

-Waarom 
zijn 

alle inwoners van de 
gemeente 

Maashorst niet meer 
én 

beter 

betrokken 
en geïnformeerd over 

de komst 
van een AZC? 

-Had het echt met 

budget 
en 

de kosten te 
maken, waarom er 

niet 
meer 

informatiebrieven naar de omwonende 

zijn gestuurd? 

-Waarom een AZC 

plaatsen 
in een 

doodlopende 
straat? 

-Waarom een AZC 

plaatsen langs 
een drukke fietstunnel? 
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-Waarom een AZC 

plaatsen 
in een 

sportpark 
waar 

dagelijks 
honderden kinderen 

vanuit 
Volkel, Uden-Zuid, 

Boekel en 

Odiliapeel langs 
moeten fietsen om naar school 

of naar hun 

sportclub 
te 

gaan? 

-Is er 

bij 
het maken van de locatie keuze echt serieus 

rekening gehouden 
met het 

welzijn 
van 

al deze kinderen? 

-Waarom een AZC 
plaatsen 

waar 
veel 

jonge 
vrouwen 

in 

sportkleding 
of 

zomerkleding voorbij 
fietsen? 

-Waarom een AZC 

plaatsen 
in een 

park 
met Helmond als voorbeeld? Waar een 

verschrikkelijke groepsverkrachting 
heeft 

plaats gevonden 
in een 

park. 

In Helmond is een Nederlandse vrouw door 5 

minderjarige mannelijke 
asielzoekers 

op verschrikkelijke wijze 
in een 

park 
verkracht. 

- 

Terwijl 
de 

gemeente 

als 

peilpunten 
vanaf het 

begin 
heeft 

aangegeven 

de 

grote 

voorkeur te 
geven 

aan 
meerdere kleinere 

en gespreide opvangplaatsen 
binnen de 

gemeente 

Maashorst. 

1 

grote 

locatie is niet 
gewenst, 

dit is uit verschillende onderzoeken naar voren is 

gekomen 
als 

voorbereiding op 
de komst van een AZC naar voren is 

gekomen. 

-Worden de 

gemeentelijke 
lasten verzwaard door de komst van een AZC? 

- 

Is er voldoende 
ambtelijke capaciteit bij 

de realisatie van een AZC? 

Het voorbereiden, 
openen 

en 

exploiteren 
van 

locaties 

vergt 

veel 
mensuren. 

-Heeft de 

gemeente 

deze 
mensen 

wel beschikbaar? 

-En is extra 

ambtelijke capaciteit 
te 

realiseren, aangezien 
de 

huidige krapte op 
de 

arbeidsmarkt? En is er 

geld 
beschikbaar voor deze extra kosten voor extra 

ambtelijke capaciteit? 

-Heeft de komst van een AZC, en de 

beoogde spoed 
die hiermee 

gebaat is, 

een 

nadelige 
invloed 

op 
andere 

projecten 
van de 

gemeente 
Maashorst? 

-Zijn 
er 

projecten 
die 

nu 

gepauzeerd 
of 

gestopt 

moeten worden 
om zo uren 

vrij 
te 

maken 
voor 

de realisatie 
van 

de komst 
van een AZC? 

-Gaat de realisatie van een AZC niet ten koste van andere 

maatschappelijk 

belangrijke projecten? 

-Biedt de locatie 
Boekelsedijk geen permanente oplossing 

voor het 
woningtekort, 

mede omdat de 

vergunning (van vijf plus vijf jaar) tijdelijk 
is? 

-Dient 
voor 

de realisatie 
van een AZC 

de 

omgevingsvisie 
worden 

gewijzigd”? 

Wanneer 
de 

aanvraag 
voor langere 

duur is dan 

vijf jaar, 
moet de 

omgevingsvisie 

worden 

gewijzigd 
wanneer het initiatief niet binnen de visie 

past. 
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- 

En hoe zit het met de aan- of 

afwezigheid 
van diverse 

gevoelige bestemmingen 
in 

de buurt met de N264 er 

op 
enkele meters achter? Is er dan ineens 

geen 
risico 

op 

extra 

gezondheidsschade 
door 

verkeersgerelateerde luchtverontreiniging?_ivm 
de 

uitstoot van het 
weg 

en 

vliegverkeer. 

-Het 
veiligheidsplan 

dat wordt 

opgesteld gaat 
structureel 

overlegd worden, 
ook met 

omwonenden. 

Hoe 

gaat 

de 

gemeente 

de omwonenden hierover informeren wanneer deze 

evaluaties 

gepland gaan 
worden? 

-Waar kunnen onze 

eigen 
kinderen 

nog gaan 
wonen? De 

krapte 
in de 

woningmarkt 

voor starters is een 

algemeen 
en bekend 

probleem. 

-Verdient Frank 
Candel, 

de voorzitter van 

vluchtelingenwerk Nederland, 

écht 
€ 

161.000,- 
per jaar 

om 
zich in te zetten 

voor 
de asielzoekers 

22 

Ik heb 

nog 

zoveel 
meer 

vragen. 
Maar 

laat het hier verder 

bij 

Ik ben van 

mening 
dat de locatie 

Boekelsedijk 
in het 

sportpark 
in Uden 

totaal niet 

geschikt 
is voor het realiseren van een 

grote 
AZC locatie. 

De 
Boekelsedijk 

is 
een 

totaal verkeerd 
gekozen 

locatie 
voor 

het realiseren 
van een 

groot 
AZC. 

Ik ben zeker 
van 

mening 
dat 

we mensen 
in nood die écht 

hulp nodig 
hebben 

dit moeten 
aanbieden, 

maar niet in het 

Sportpark, 
en ten koste van onze 

eigen 

kinderen. 

Ik maak me 

oprecht zorgen 

om de 

veiligheid, 

en dan vooral de 

veiligheid 
voor alle kinderen die er straks 

dagelijks langs gaan 

fietsen. 

Dit is 
een 

noodoproep, 
luister alstublieft 

goed 
naar uw 

eigen 

inwoners!! 

En hiermee sluit ik het 
af, 

en 
rest 

het 

mij 
om u 

hartelijk 

te 
danken voor uw 

genomen tijd 
en moeite om 

mijn 
brief 

te 
lezen. 

Waarmee ik van harte 

hoop 
dat u 

nog 
eens heel 

goed 
na denkt over de 

mogelijke 
komst 

van een 

groot 
AZC 

in het 

Sportpark 
in Uden! 

Met 
vriendelijke groet, 
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